

Title (en)

Thermally controlled electrical switch device

Title (de)

Thermisch gesteuerte elektrische Schaltvorrichtung

Title (fr)

Dispositif interrupteur commandé thermiquement

Publication

EP 1139369 A2 20011004 (DE)

Application

EP 01105532 A 20010306

Priority

DE 10016141 A 20000331

Abstract (en)

[origin: DE10016141C1] The device has a bimetallic element, a manual setting device and a contact arrangement that can be displaced by the bimetallic element and is connected to the setting device for setting its switching point. A one-piece insulating mounting block has parallel mounting slots for the contact arrangement's attachment end, a fixed contact carrier and the fixed end of the bimetallic element. The setting device bearer is in one piece with the block. The device has a bimetallic element, a manual setting device (3) and a contact arrangement with fixed and moving contacts that can be displaced by the bimetallic element and is connected to the setting device for setting its switching point. A bearer consists of a one-piece mounting block (13) of insulating material with a number of parallel mounting slots (14) for insertion of the attachment end of the contact arrangement, a fixed contact carrier and the fixed end of the bimetallic element. The carrying element for the setting device is in one piece with the bearer.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine thermisch gesteuerte elektrische Schaltvorrichtung 1 weist ein Bimetallelement 2, eine Einstelleinrichtung 3 und eine Schaltkontakteinrichtung 6 auf, die einerseits über das Bimetallelement verstellt werden kann und andererseits hinsichtlich ihres Schaltpunktes mit der Einstelleinrichtung 3 wirkverbunden ist. Das Festende 7 des Bimetallelementes 2, ein Befestigungsende 8 der Schaltkontakteinrichtung 6, ein Trägerelement 9 für die Einstelleinrichtung 3 sowie Anschlußkontaktfahnen 10, 11 sind an einer Trägervorrichtung 12 angeordnet. Um die Schaltvorrichtung 1 hinsichtlich ihrer mechanischen Eigenschaften zu verbessern sowie hinsichtlich der Anzahl der notwendigen Einzelteile zu verbessern, besteht die Trägervorrichtung 12 aus einem einstückigen, aus Isoliermaterial ausgebildeten Halteblock 13 mit einer Mehrzahl von im wesentlichen parallel verlaufenden Aufnahmeschlitten 14 in die die von der Trägervorrichtung 12 gehaltenen Einzelteile Schaltkontakteinrichtung 6, Bimetallelement 2 sowie die Anschlußkontakte 10, 11 eingesteckt werden können. Das Trägerelement 9 für die Einstelleinrichtung 3 geht einstückig in die Trägervorrichtung 12 über. <IMAGE>

IPC 1-7

H01H 37/12

IPC 8 full level

H01H 37/12 (2006.01); **H01H 37/20** (2006.01)

CPC (source: EP US)

H01H 37/12 (2013.01 - EP US); **H01H 37/20** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)

DE 10016141 C1 20010823; EP 1139369 A2 20011004; EP 1139369 A3 20030502; US 2001026207 A1 20011004

DOCDB simple family (application)

DE 10016141 A 20000331; EP 01105532 A 20010306; US 82858301 A 20010330